
 

Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 17 december 2019
Onderzoek naar toekomstbestendigheid van binnensportaccommodaties

Aanwezigen
Raadsleden/ commissieleden: De heren A.K. Schoenmaker (DSSW/ SW), J.H. Bruursema (GB), J.P. Slootweg 
(VVD), H.A. Jansen (PvdA), A. Fopma (PvdA), J.A.G. van der Weyde (CDA) en G. Kreuzberg (PW) en de dames 
G. Kiers (DSSW/SW), M.W. Mulder – van Eerden (GB), C.N.G. Starke (VVD), C. Dollekamp - Molleman (PvdA), 
E.G. Bos (CDA) en A.R. Oosterhuis (PW)
Collegeleden: de wethouders J.Y.A. De Haas, H. Doeven en K.H. Smidt
Medewerkers ambtelijke organisatie: De heren Meulenbeld, Van der Meijden en Veldhuis
Externen: De heer Postma (NHL Stenden)

Afwezigen (m.k.)
--

Voorzitter: Mevrouw R. Massselink – Den Hollander
Griffier: Mevrouw J. van Roeden-Hoekstra

Raadsvoorstel: Voorstel over het onderzoek naar toekomstbestendigheid van binnensportaccommodaties.
Verantwoordelijk portefeuillehouder:

Raadsvoorstel: Voorstel over het onderzoek naar toekomstbestendigheid van binnensportaccommodaties.
Verantwoordelijk portefeuillehouder: wethouder Doeven
Inspreker(s): --
Conclusie voorzitter
Het voorstel is voldoende besproken. 
Toezegging
Wethouder Doeven zegt toe dat het college in de tweede helft van 2020 met een voorstel komt over 
sporthal De Spronk in Vledder. Daarnaast komt het college met een voorstel over binnensportaccommodatie 
in het algemeen.
Aantekeningen

- In de toelichting geeft wethouder Doeven aan dat het gaat om informatievoorziening en dat het 
niet de bedoeling is dat het stuk wordt doorgeleid naar besluitvorming. Het voorliggende voorstel is 
bedoeld ter kennisname aan de raad- en commissieleden. 

- De heer Postma geeft aan de hand van een presentatie een toelichting op de uitkomsten van het 
onderzoek. De presentatie hangt aan deze besluitenlijst en maakt hiervan onderdeel uit.

- Namens de gemeente Westerveld geeft de heer Van der Meijden (adviseur sportaccommodaties 
Westerveld) aan de hand van een presentatie een toelichting. De presentatie hangt aan deze 
besluitenlijst en maakt hiervan onderdeel uit.

- Volgens wethouder Doeven wordt het proces nu in gang gezet. Sporthal De Spronk in Vledder is op 
dit moment het meest actueel. Daar moet een keuze gemaakt worden. In Westerveld is er sprake 
va neen goed netwerk van sporthallen. Binnen vijf jaar zal er in Vledder wat moeten gebeuren.

Bekijk hier de live beelden

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20191217_1?start=5710011


Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 7 januari 2020.

De griffier, De voorzitter,

J. van Roeden-Hoekstra H. Jager


